
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 133 (Alm. del), som Folke-
tingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har 
stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 9. de-
cember 2005 
 

Spørgsmål 133: 
"Vil ministeren uddybende redegøre for ministerens udtalelser i Danmarks 

Radio, Magasinet penge, den 8. december 2005 om planerne for en libera-

lisering af veterinærmedicinområdet?" 

 

Svar: 
I forlængelse af min foreløbige besvarelse af spørgsmålet den 26. januar 

2006 kan jeg oplyse, at der den 8. juni 2006 er indgået forlig om liberalise-

ring af salget af medicin til produktionsdyr og styrkelse af indsatsen for fø-

devaresikkerhed og dyrevelfærd, jf. vedlagte politiske aftale om handlings-

plan på medicinområdet. 

 

Som opfølgning på den politiske aftale vil regeringen i Folketingssamlingen 

2006/2007 (Okt. II) fremsætte et lovforslag, hvori der indgår forslag om libe-

ralisering af salget af medicin til produktionsdyr og styrkelse af indsatsen 

for fødevaresikkerhed og dyrevelfærd. Lovforslaget er tilgængeligt på mini-

steriernes høringsportal på www.hoeringsportalen.dk.  
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